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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Mennyit költenek a műhibaperekben ellátott képviseletre? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Állami egészségügyi intézményekkel szemben évente, a Népszavában megjelent becslése k

szerint, mint egy 150-180 orvosi műhibaper indul . Az Állami Egészségügyi Ellátó Központ a

műhibaperekben való képviseletre, illetve arra, hogy el ősegítség az egyeszséget a károsulttal

több jogászt is alkalmazni kezd azért, hogy az intézmények bármikor az ő segítségüket

kérhessék .

1¥s

___

	

r_airtr
~

	

,i :i:i



Önmagában kérdéses, hogy ezt miért nem a betegjogok érvényesítésére létrehozott szerve n

keresztül, mediációs formában végzik . Emellett az ÁEEK vonatkozásában a 2018 . évi

költségvetésben, a személyi juttatások körében rendkívüli növelést figyelhetünk meg, ezzel

kapcsolatban pedig az újonnan alkalmazott ügyvédek személyi és költségvonzata kérdéseke t

vet fel .

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hány új ügyvédet foglalkoztatnak az ÁEEK-nél a fent említett, műhibaperekkel

kapcsolatos célokra?

2. Mennyi többletforrást áldoz erre az állam, illetve az ÁEEK?

3. Megbízás esetén mely ügyvédek, ügyvédi irodák részesültek megbízásban?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. május P-

Dr. Szakács Lászl ó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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